

Naval Academy Journal

海軍軍官

No.3
Vol.44

Quarterly
2025.09

海軍軍官學校編製 季刊 中華民國 114 年 09 月



如何反制中共灰色地帶之襲擾—以中菲南海爭議為例 / 鄭敬賢、梁詒倫

How to Counter China's Gray Zone Tactics: The Case of the Sino-Philippine South China Sea Dispute
/ Cheng, Jing-Sian、Liang, Kao-Lun

中共海軍學院與我海軍學院比較之研究 / 趙天豪、許祐銓

A Comparative Study of the PLA Naval Command College and R.O.C. Naval Command and Staff College
/ Chao, Tien Hao、Hsu, Yu-Chuan

國軍新增外語加給對後續對美戰訓交流之必要性 / 遲毓璋、張家豪

A Study on the Necessity of Implementing Foreign Language Proficiency Bonuses in the ROC Armed Forces for Follow-on ROC-U.S. Readiness and Training Cooperation
/ Chih, Yu-Chang、Chang, Chia-Hao

為她留間書房—譯析孟若《辦公室》一文 / 孫毓德

Reserving a Bureau of Her Own: A Translation and Critique of Alice Munro's "The Office".
/ Adèle Y.D. Sun

”

學生
專欄

跳脫框架：我的官校研究日誌 / 成宗儒

Breaking the Mold: My Research Journal at the Naval Academy / Cheng, Zong-Ru

海洋年會成果發表 / 廖紫馨

Achievements from the Annual Ocean Conference / Zi-Xin, Liao